

**Soumission de candidature au conseil
d'administration de l'association du lac Grand**

Je, _____, pose ma candidature au conseil d'administration de l'association du lac Grand. Je joins une feuille d'information (*) qui me présente.

Signature _____ Date _____

**Notice of Intent to be a candidate for
the Board of Directors of the Grand Lake Association**

I, _____, hereby place my name in nomination as a candidate for the Board of Directors of the Grand Lake Association. I am enclosing an information sheet (*) about myself.

Signature _____ Date _____

Je, _____ soumetts la candidature de _____ au conseil d'administration de l'association du lac Grand. Je confirme que je soumetts cette candidature avec sa permission. Je joins une feuille d'information (*) qui la/le présente.

Signature _____ Date _____

I, _____ nominate _____ as a candidate for the Board of Directors of the Grand Lake Association. I am enclosing an information sheet about the candidate. I confirm that I have his/her agreement to submit his/her name as a candidate.

Signature _____ Date _____

** durée de résidence au lac Grand/ domaines d'intérêts personnels/ toute expertise ou expérience pertinentes aux questions qui touchent le lac Grand/ etc.*

**time of residency on the lake/ areas of personal interest/ any area of expertise relevant to issues impacting Grand Lake/ etc...*